9 - 11 MAY 2025 TAIPEI NANGANG EXHIBITION CENTER 台北南港展覽館





Thank you for accepting our invitations to take part in Taipei Dangdai 2025.

Please note that Taipei Dangdai Invitations are fully digitalised. To ensure a smooth and swift entrance at the door, please follow the steps below to obtain your Entrance Barcode for the fair.

我們很榮幸能邀請您與您的貴賓一同參與 2025台北當代藝術博覽會。台北當代進場系統已全面數位化。 為了確保您的入場不受干擾,請詳閱下列照指示步驟,下載數位入場證。



STEP 1 步驟1

Scan the QRCode provided at your invitation or click the link to enter the website.

掃描邀請卡上的 ORCode,或點擊連結進入網頁。



STEP 2 步驟2

Fill in *Required* area, select to confirm privacy policy, and press **SUBMIT**.

於必填欄填入資料、確認隱私條款、 按下 SUBMIT.



STEP 3 步驟3

Congratulation! You've received your Taipei Dangdai Entrance Barcode.

Please show this upon your entrance at the Fair.

You can also download the entrance barcode as a PDF - simply press on SAVE PDF at the bottom of the page, or present it as a screenshot image.

您已順利取得您的台北當代入場條碼。 請於進入會場時提供給工作人員掃描進場。 也歡迎您以截圖,或是PDF檔形式保存。